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Protokół podlega udostępnieniu na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do 

informacji publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 poz. 902), z ograniczeniami wynikającymi z art. 5 tej ustawy. W całym 

protokole wyłączono dane osobowe ze względu na prywatność osób fizycznych – podstawa wyłączenia art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku  o dostępie do informacji publicznej w zw. z art. 23 ustawy z dnia 23 

kwietnia 1964 roku Kodeks cywilny. Wyłączenia dokonała Katarzyna Nowicka Inspektor ds. kancelaryjnych Rady 

Miejskiej w Ornecie. 

Protokół zanonimizowany 

Protokół nr 2/2024 

LXX Sesja w dniu 28 lutego 2024 r. zwołana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ornecie  

w dniu 16 lutego 2024 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2023 poz. 40 ze zm.). 

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. 

Miejsce obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie.  

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:56 tego samego dnia. 

Obecni radni Rady Miejskiej w Ornecie: według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1  

do protokołu sesji.  Goście według listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu sesji. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
 
1. Krzysztof Jan Banucha  
2. Dariusz Butkiewicz 
3. Ryszard Franciszek Ferenc 
4. Marcin Krzysztof Jotko  
5. Piotr Junko 
6. Adam Paweł Kaczmarek  
7. Danuta Kamińska  
8. Daniel Kogut  
9. Bogdan Kowieszko 
10. Marzena Maria Ołtuszewska  
11. Emil Mateusz Rońda  
12. Andrzej Salamonik  
13. Paweł Skowyrski 
14. Józef Uzar  
15. Krzysztof Marcin Widerski  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXX sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu LXV sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 25 października 2023 r. 
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5. Przyjęcie protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 listopada 2023 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi – druk 486. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr BRM.0007.1.2015 Rady Miejskiej w 
Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ornecie – druk 487. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych – druk 488. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony umowy 
najmu lub dzierżawy w trybie bezprzetargowym, nieruchomości stanowiących własność gminy 
Orneta – druk 489. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034– druk 490. 
11. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2023 r. 
12. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  
13. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.)  

14. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 
poprzedniej sesji. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

1. Otwarcie LXX sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Bardzo proszę o zajmowanie miejsc. Zgłoś się, to Ci udzielę głosu. 

Bardzo proszę o odczytanie pisma. 

Radny Marcin Jotko: Informacja dla uczestników sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 28 lutego 

2024 sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i rejestrowana w formie dźwięku i 

obrazu. Nagranie sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych osobowych jest Rada Miejska w 

Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji obowiązków prawnych 

ciążących na administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do wykonania zadania 

realizowanego w interesie publicznym lub ramach sprawowania władzy publicznej powierzonej 

administratorowi. Podstawą prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 rozporządzenia Unii 

Europejskiej z dnia 27 kwietnia 2016 r. oraz ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

stanowiącym, iż obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. Pełną informację dotyczącą przetwarzania 

państwa danych osobowych można uzyskać na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie i 

Biuletynie Informacji Publicznej urzędu. Klauzula informacyjna wywieszona jest również na drzwiach 

wejściowych do sali, w której odbywa się sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą aby ich wizerunek był 

rozpowszechniany mogą stanąć w miejscu nieobjętym zasięgiem kamer. Jednocześnie informuję 

osoby uczestniczące w sesji Rady Miejskiej, aby w trakcie swoich wypowiedzi bez uzasadnionej 

potrzeby nie ujawniały danych osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi, nie pełniących 

funkcji publicznej, ani niezwiązanych z tą funkcją. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Otwieram 70 sesję Rady Miejskiej w Ornecie. 

Bardzo serdecznie witam wszystkich państwa radnych. Witam gości, Burmistrza Ornety pana 

Ireneusza Popiela, Zastępcę Burmistrza pana Andrzeja Gierlofa, Skarbnika Gminy panią Annę Kich, 
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Radcę Prawnego pana Krzysztofa Gulbinowicza. Sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli 

mieszkańców, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

mieszkańców gminy Orneta. Przechodzimy do realizacji porządku obrad. Przechodzimy do punktu 2. 

Proszę zamknąć punkt 1. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Bardzo proszę wszystkich państwa o przyciśnięcie przycisku kworum. Jeszcze pan Widerski. Pani Kasiu 

proszę odznaczyć, że pan Widerski jest uczestnikiem sesji. W sesji uczestniczy 15 radnych, czyli 100% 

składu. Sesja dzisiejsza jest prawomocna, możemy podejmować wszelkie uchwały. Zamykamy punkt 

2. 

 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 3 porządku obrad. Propozycje zmian 

porządku obrad. Proszę państwa ja mam propozycję zmian. Pierwsza dotyczy punktu 9 i właściwie to 

nie jest zmiana dotycząca wprowadzenia nowości, tylko jest kwestia zmiany tytułu uchwały. Tak, i ta 

uchwała będzie, proponuję, żeby ona się nazywała rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali 

użytkowych położonych przy ulicy Wodnej w Ornecie, stanowiących własność gminy Orneta. To jest 

druk 489. I druga propozycja to jest aby wprowadzić do porządku obrad w punkcie 11 projekt 

uchwały - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie, to jest druk 491. Czy ktoś z państwa ma pytania do tych propozycji? Nie widzę, w 

takim razie przejdziemy do głosowania. Kto jest z państwa za tym, żeby.. Przygotować głosowanie. 

Kto jest za tym, żeby zmienić nazwę punktu 9? Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymuje? Bardzo bym prosił o głos panią Ołtuszewską jeszcze. 15 za, więc ten punkt 9, tytuł 

tego punktu zostaje zmieniony. 

 

Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Zmiana nazwy punktu 9 na: Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ul. Wodnej 1 w Ornecie stanowiących 

własność Gminy Orneta - druk 489. 

Wyniki głosowaniaZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15)Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Propozycje zmian porządku obrad. Zmiana nazwy punktu 9 na: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ul. Wodnej 1 w 
Ornecie stanowiących własność Gminy Orneta - druk 489 - stanowi załącznik nr 3  do protokołu sesji. 
 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: I przechodzimy do 2-go głosowania dotyczącego wprowadzenia 

nowej uchwały w punkcie 11. Kto z państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Jeszcze 

pani Marzena Ołtuszewska. Dziękuję. 15 za, porządek obrad został zmieniony. To chwilę poczekamy, 

żeby dokonać zmiany w porządku. Tak, to w takim razie zamykamy punkt 3. 
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Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Wprowadzenie jako punkt 11 - 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie - druk 

491. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Propozycje zmian porządku obrad. Wprowadzenie jako punkt 
11 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie - 
druk 491- stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji. 
 

Zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie LXX sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Propozycje zmian porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu LXV sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 25 października 2023 r. 
5. Przyjęcie protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 listopada 2023 r. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi – druk 486. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr BRM.0007.1.2015 Rady Miejskiej w 
Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ornecie – druk 487. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych – druk 488. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ul. Wodnej 1 w 
Ornecie stanowiących własność Gminy Orneta - druk 489. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034– druk 490. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie - 
druk 491. 
12. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2023 r. 
13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 
14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) 
15. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 
16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 
poprzedniej sesji. 
17. Informacje i komunikaty. 
18. Zamknięcie obrad. 
 

4. Przyjęcie protokołu LXV sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 25 października 2023 r. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 4. Przyjęcie protokołu 65 sesji Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 25 października 2023 roku. Protokół był do wglądu w biurze rady, był na 

e-Sesji. Czy ktoś z państwa ma uwagi albo wnioski dotyczące zmian w proponowanym protokole? Nie 

widzę. W takim razie proszę włączyć głosowanie. Kto z państwa jest za? Kto jest przeciw? Największy 
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mam problem ja, bo mi się wyłącza cały czas. Głosowało 15 za, osób, protokół został przyjęty. 

Zamykamy punkt 4. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu LXV sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 25 października 

2023 r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski 

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Przyjęcie protokołu LXV sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 
25 października 2023 r.- stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji. 
 

5. Przyjęcie protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 listopada 2023 r. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 5. Przyjęcie protokołu 66 sesji Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 29 listopada 2023 roku. Protokół był do wglądu w biurze rady, na e-Sesji. 

Czy ktoś z państwa ma uwagi albo propozycje zmian do tego porządku? W takim razie proszę włączyć 

głosowanie. Kto z państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 14 głosów za, 1 

wstrzymujący. Protokół został przyjęty. Zamykamy punkt 5. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 29 listopada 

2023 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Krzysztof Jan Banucha , Ryszard Franciszek Ferenc, Marcin Krzysztof Jotko , 

Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , Bogdan Kowieszko, Marzena 

Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł Skowyrski, Józef Uzar , 

Krzysztof Marcin Widerski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Butkiewicz 

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie Przyjęcie protokołu LXVI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 

29 listopada 2023 r. - stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi – druk 486. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 6 porządku obrad. Rozpatrzenie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

druk 486. Projekt ten był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i otrzymał opinię 

pozytywną. Czy ktoś z państwa radnych ma pytania albo uwagi do tego? Albo ktoś ma jakieś wnioski 

dotyczące projektu uchwały? Nie widzę, w takim razie proszę włączyć głosowanie. Kto z państwa jest 

za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 15 głosów za, uchwała została podjęta. Zamykamy punkt 6. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk 486. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
inkasa opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk 486 - stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.6.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik nr 
8 do protokołu sesji. 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr BRM.0007.1.2015 Rady Miejskiej 

w Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Ornecie – druk 487. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 7 porządku obrad. Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie, druk 487. Ten projekt 

uchwały był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, otrzymał opinię pozytywną. Czy 

ktoś z państwa ma pytania, uwagi albo wnioski do tego projektu? Nie widzę, w takim razie włączamy 

głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 15 głosów za, uchwała została podjęta. 

Zamykamy punkt 7. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

BRM.0007.1.2015 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia statutu 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie – druk 487. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
BRM.0007.1.2015 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 stycznia 2015 r. w sprawie uchwalenia statutu 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie – druk 487- stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.7.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik nr 
10 do protokołu sesji. 
 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych – druk 488. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 8 porządku obrad. Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych, druk 488. Ten projekt był opiniowany na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych i otrzymał opinię pozytywną. Czy ktoś z państwa ma uwagi 
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albo wnioski do tego projektu uchwały? Nie ma, w takim razie przechodzimy do głosowania. Kto jest 

za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 15 głosów za, uchwała została podjęta. Zamykamy punkt 8. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych – druk 488. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub w mieszkaniach wspomaganych – 
druk 488- stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.8.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik nr 
12 do protokołu sesji. 
 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ul. Wodnej 1 w 

Ornecie stanowiących własność Gminy Orneta - druk 489. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 9, to ten, w którym zmienialiśmy tytuł. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ulicy Wodnej 1 w 

Ornecie stanowiących własność gminy Orneta, druk 489. Czy ktoś z państwa... Ten projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych i otrzymał opinię pozytywną. Czy ktoś z 

państwa ma pytania lub uwagi do tego projektu uchwały? Nie widzę, w takim razie proszę włączyć 

głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Za 15 głosów, uchwała została 

podjęta. Zamykamy punkt 9. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych położonych przy ul. 

Wodnej 1 w Ornecie stanowiących własność Gminy Orneta - druk 489. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski 

  
Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokali użytkowych 
położonych przy ul. Wodnej 1 w Ornecie stanowiących własność Gminy Orneta - druk 489- stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.9.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik nr 
14 do protokołu sesji. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034– druk 490. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 10. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 

2024-2034, druk 490. Ten projekt uchwały był opiniowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, 

otrzymał opinię pozytywną. Czy ktoś z państwa ma pytania albo uwagi do tego projektu? Nie widzę. 

Proszę włączyć głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 15 głosów za. Uchwała 

została podjęta. Zamykamy punkt 10. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034– druk 490. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034– druk 490 - stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.10.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu sesji. 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie - 

druk 491. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. Prosiłbym o odczytanie. 

Radny Marcin Jotko: Uchwała Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie 

uznania petycji za nie zasługują na uwzględnienie. Na podstawie artykułu 18b ustęp 1 ustawy z dnia 8 

marca o samorządzie gminnym oraz artykuł 9 ustęp 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach, 

uchwala się co następuje. Paragraf 1. Uznaje się, że wniesiona do Urzędu Miejskiego w Ornecie drogą 

internetową, w dniu 26 stycznia 2024 r. petycja dotycząca wykonania rekonesansu w obszarze 

związanym z potrzebą zaangażowania za pomocą dostępnych technik związanych z kształtowaniem 

świadomości młodych wyborców w proces zbliżających się wyborów samorządowych, tak aby 

rozbudzone wyborami parlamentarnymi zaangażowanie społeczne podtrzymać w jak największym 

stopniu oraz zaplanowania szkoleń i audytu w tym zakresie z uwzględnieniem zasad uczciwej 

konkurencji w ramach szerokiego spectrum dostępnych rynkowo opcji, nie zasługuje na 

uwzględnienie. Paragraf 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do 

uchwały. Paragraf 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Ten projekt uchwały był opiniowany na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, otrzymał opinię pozytywną. Czy ktoś z państwa ma pytania albo wnioski? 
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Nie widzę, w takim razie włączamy głosowanie. Kto z państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? 15 głosów za, uchwała została podjęta. Zamykamy punkt 11. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą 

na uwzględnienie - druk 491. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji za 
niezasługującą na uwzględnienie - druk 491- stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji. 
 
Uchwała nr BRM.0007.11.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 28 lutego 2024 r. - stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu sesji. 
 

12. Roczne sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2023 r. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 12. Roczne sprawozdania z działalności 

komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie za 2023 rok. Czy państwo przewodniczący komisji macie 

sprawozdania? Jak nie, to proszę bardzo. Zacznijmy od sprawozdania Komisji Budżetu, Gospodarki... 

Bardzo proszę pana Przewodniczącego Krzysztofa Banuchę. Proszę o zgłoszenie, proszę bardzo. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego Radny 

Krzysztof Banucha przedstawił roczne sprawozdanie z działalności Komisji, które stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu sesji. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję czy ktoś z państwa ma pytania do sprawozdania 

przedstawionego przez pana Przewodniczącego? Nie widzę. W takim razie przejdziemy do 

głosowania w celu przyjęcia sprawozdania. Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymuje? Adam Kaczmarek jeszcze. Nie da się? A jak pan? Jest za, to proszę 

odznaczyć Pani Kasiu, że pan Kaczmarek jest za. 15 głosów za, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa 

i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Ornecie za rok 2023.  

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki, 
Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Ornecie za rok 2023- stanowi załącznik nr 
20 do protokołu sesji. 
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Przewodniczący Rady Józef Uzar: Proszę o przedstawienie sprawozdania Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki i Spraw Społecznych, Przewodniczącą komisji, panią Marzenę Ołtuszewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Spraw Społecznych Radna Marzena 

Ołtuszewska, przedstawiła roczne sprawozdanie z działalności Komisji, które stanowi załącznik nr 

21 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję. Czy ktoś z państwa ma pytania do sprawozdania, albo 

uwagi? Nie widzę. W takim, proszę, w takim razie proszę włączyć głosowanie. Kto z państwa jest za 

przyjęciem sprawozdania? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Pan Kaczmarek? Proszę za. 14 

głosów za, 1 wstrzymujący, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 

Spraw Społecznych za 2023 rok.  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) Krzysztof Jan Banucha , Ryszard Franciszek Ferenc, Marcin Krzysztof Jotko , 

Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , Bogdan Kowieszko, Marzena 

Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł Skowyrski, Józef Uzar , 

Krzysztof Marcin Widerski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Butkiewicz 

 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Spraw Społecznych za 2023 rok - stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji. 
 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Proszę o przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej pana 

Przewodniczącego Adama Kaczmarka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Adam Kaczmarek przedstawił roczne sprawozdanie z 

działalności Komisji za 2023 rok, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję. Czy ktoś z państwa ma uwagi lub pytania do 

sprawozdania? Nie widzę, w takim razie proszę włączyć głosowanie. Kto jest za przyjęciem 

sprawozdania? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Pan Bogdan Kowieszko jeszcze, nie ma. Proszę 

odnotować, to właściwie musimy się cofnąć. Tak, bo musimy zrobić kworum. Najpierw sprawdzimy 

kworum. Proszę państwa proszę przycisnąć przycisk kworum. Pan Widerski, pan Jotko. W tej chwili w 

sesji uczestniczy 14 radnych, 1 jest nieobecny.  

W takim razie przechodzimy do głosowania jeszcze raz. Komisja rewizyjna. Kto z państwa jest za 

przyjęciem protokołu komisji, sprawozdania Komisji Rewizyjnej? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? 14 głosów za, protokół został przyjęty. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Ornecie w 2023 roku .  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł Skowyrski, Józef Uzar , 

Krzysztof Marcin Widerski  

NIEOBECNI (1) Bogdan Kowieszko 

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Ornecie w 2023 roku - stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji. 
 
Przewodniczący Rady Józef Uzar: I teraz proszę o przedstawienie sprawozdania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, Przewodniczącego komisji pana Marcina Jotko. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Marcin Jotko przedstawił roczne 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2023 rok, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu sesji. 

 
Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Czy są pytania lub uwagi do tego sprawozdania? 

Zanim przejdziemy do głosowania włączymy system, żeby sprawdzić kworum. Bardzo proszę o 

przyciśnięcie przycisku kworum. W tej chwili mamy 14 radnych, nieobecna jest pani Danuta 

Kamińska. Włączamy system głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymuje? 14 głosów za. Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ornecie za 

rok 2023.  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Daniel Kogut , Bogdan Kowieszko, 

Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, Józef Uzar , 

Krzysztof Marcin Widerski  

NIEOBECNI (1) Danuta Kamińska  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Ornecie za rok 2023- stanowi załącznik nr 26 do protokołu sesji. 
 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przejdziemy teraz do przedstawienia sprawozdania z pracy 

wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Ornecie. Przedstawię ja to sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Komisji Stałych, Przewodniczący Rady Józef Uzar przedstawił roczne sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2023 rok, które stanowi załącznik nr 27 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Czy ktoś z państwa ma jakieś pytania albo wnioski do tego 

sprawozdania? Jeżeli nie ma to przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem... A 
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kworum. A proszę bardzo jeszcze raz kworum, tak, zapomniałem. Naciśnięcie przycisku kworum. 15 

osób jest obecnych, czyli wszyscy.  

Przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem sprawozdania? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 15 głosów za, sprawozdanie zostało przyjęte. Zamykamy punkt 12 porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z prac wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w 

Ornecie na wspólnych posiedzeniach w 2023 r.  

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Jan Banucha , Dariusz Butkiewicz, Ryszard Franciszek Ferenc, 

Marcin Krzysztof Jotko , Piotr Junko, Adam Paweł Kaczmarek , Danuta Kamińska , Daniel Kogut , 

Bogdan Kowieszko, Marzena Maria Ołtuszewska , Emil Mateusz Rońda , Andrzej Salamonik , Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar , Krzysztof Marcin Widerski  

 
Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac wszystkich komisji stałych Rady 
Miejskiej w Ornecie na wspólnych posiedzeniach w 2023 r. - stanowi załącznik nr 28 do protokołu 
sesji. 
 
 

13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 13. Sprawozdanie burmistrza z pracy w 

okresie między sesjami. Proszę bardzo panie Burmistrzu. 

 

Burmistrz Ornety Ireneusz Popiel przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami, 

które stanowi załącznik nr 29 do protokołu sesji. 

 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Proszę o pytania, oczywiście szerzej o tym opowiem. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Dziękuję. Bardzo proszę pani Marzena Ołtuszewska.  

Radna Marzena Ołtuszewska: Panie Burmistrzu ja mam 2 pytania. Interesuje mnie ten udział w 

walnym zebraniu SIM Pojezierze na temat harmonogramu działań dotyczących budowy mieszkań. 

Kiedy będziemy zaczynali, jak to będzie wyglądało? I drugie interesuje spotkanie z przedstawicielami 

firmy Veolia na temat rozbudowy sieci ciepłowniczej w Ornecie. Jakie ulice będą włączone, jak to 

wygląda? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Proszę bardzo panie Burmistrzu. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Zaczynając od 2 pytania, jakie ulice będą włączone przez Veolię, ja się 

bardzo cieszę, że udało się przekonać wspólnoty mieszkaniowe i to właśnie był też przedmiot tej 

rozmowy, przy ulicy Kościelnej. Bo jak wiecie państwo oprócz tego, że to jest fajny krajobraz dla 

filmowców, to także te kamienice znajdujące się na dole ul. Kościelnej stanowiły ogromne, stanowią 

dalej oczywiście, bo nie wszystkie kamienice zostały podłączone, ale część z nich została podłączona 

do systemu ciepłowniczego Veolii. Była rozmowa i mowa na temat połączenia, podłączenia Al. 

Wojska Polskiego pod sieć ciepłowniczą w wiadomym jest że i o tym już mówimy głośno i chciałbym 

żebyście państwo też jako radni o tym mówili głośno, że w związku z tym, że za jakiś czas, za kilka lat, 
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za 2-3 lata rozpocznie się przebudowa drogi wojewódzkiej 507 do Pieniężna, to wówczas będzie 

ciężko tę inwestycję zrealizować, ze względu na to, że to będzie po prostu trwałość projektu. I ciężko 

będzie na nowo rozkopywać ulice i chodniki. W związku z tym Veolia, oczywiście o tym już wie. Veolia 

także w związku z tym, że te koszty dla mieszkańców są dużym obciążeniem i oni też tego oczywiście 

mają świadomość, bo ceny jak państwo wiedzą, poszły w górę a nie w dół. I proponują też inne 

rozwiązania. I tutaj namawiał bym wszystkich mieszkańców, którzy teraz nas oglądają oczywiście do 

nich także spróbujemy w najbliższym czasie dotrzeć, ale myślę, że to już będzie, jeżeli oczywiście 

wszystko pójdzie zgodnie z planem, po wyborach, żeby skorzystać z programu, który został także 

przedstawiony podczas tego spotkania mianowicie chodzi o grant z odnawialnych źródeł energii. I 

chodzi o to, że tutaj Veolia byłaby zainteresowana oczywiście jeżeli mieszkańcy byliby 

zainteresowani, kompleksową obsługą i budową mówiąc w cudzysłowie pomp ciepła dla 

mieszkańców. I o tym była głównie mowa podczas tego spotkania. Jeżeli chodzi o Społeczną 

Inicjatywę Mieszkaniową Pojezierze spółka z o. o., tutaj oczywiście te 9, jeżeli ja dobrze pamiętam, 

samorządów, które weszły w tę spółkę Pojezierze z siedzibą w Elblągu, była mowa o globalnym, tak, o 

podejściu do tematu nie indywidualnym. Oczywiście my, jako gmina Orneta, tak jak zostało to 

powiedziane na spotkaniu, jesteśmy w dobrej, oczywiście i wszystkie samorządy zostały omawiane, 

jesteśmy w dobrym położeniu, bo tutaj oczywiście KZN, Krajowy Zasób Nieruchomości ma 

uwzględnione te tereny Agencji Nieruchomości Rolnej przy ul. Rozjazdowej, przepraszam nie 

Rozjazdowej tylko Morąskiej, oczywiście, po prawej stronie na górce, przy ul. Radosnej, którą 

wyremontowaliśmy. Jesteśmy jedną z nielicznych gmin, które mają już dojazd do potencjalnego 

ewentualnego budynku, bo wcześniej mieliśmy okazję zgłosić chęć zapotrzebowania. My oczywiście 

takie zapotrzebowanie mniej więcej widzimy, tak, jak do nas mieszkańcy, czy ludzie się zwracają i tak 

ostrożnie do tego podchodzimy. I zgłosiliśmy na sam początek ewentualność budowy jednego 

budynku, 40-50 mieszkań. Ta Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Pojezierze, mówiąc o spółce, o 

członkach oczywiście, to także zostało zanotowane. 3 miliony złotych, które otrzymaliśmy od z 

budżetu państwa, zostały przekazane do tej spółki, także za państwa zgodą. I teraz oczywiście nastąpi 

rozpracowanie tych wszystkich problemów, które mają poszczególne gminy. Bo tak jak powiedziałem 

z lepszych pozycji, bo mamy drogę dojazdową oraz już teren, który jest przekazany przez Krajowy, 

przepraszam jeszcze nie przekazany, ale Krajowy Zasób Nieruchomości rozmowy, ale z tego co ja się 

orientuję jest już wstępny projekt. Widziałem ten projekt osiedla, ale no mówię nie chciałbym też o 

tym powiedziałem na spotkaniu, że to raczej w barwach bardzo pozytywnych, że to osiedle 

powstanie. Wierzę w głęboko, że kiedyś ono powstanie, fajnie to nawet wygląda, ale jeszcze raz to 

podkreślę, deklarowane ewentualną budowę, wspólną budowę budynku mieszkalnego. Jeżeli chodzi 

o perspektywę czasową to mówi się, że maksymalnie w ciągu 7 lat. Tak zostało to także nam 

przedstawione podczas spotkania. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Dziękuję pan Piotr Junko. 

Radny Piotr Junko: Dzień dobry. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, mam pytanie do pana 

Burmistrza w sprawie spotkania z 8 lutego w sprawie rozpoczęcia negocjacji w sprawie umowy 

kompleksowej na konserwację oświetlenia ulicznego. Prosiłbym o konkrety, jakie, czy coś się udało 

wynegocjować? Jeśli tak to co. Widzę tu rozpoczęcie, więc rozumiem, że jeszcze może być w trakcie, 

tak. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Proszę panie Burmistrzu. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Ja bym prosił kolegę Andrzeja, bo chyba będzie bardziej technicznie 

przygotowany ode mnie, dziękuję. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: Dzień dobry państwu. Jak co roku w okresie miesiąca lutego, 

mniej więcej, negocjujemy naszą umowę kompleksową oświetlenia z Energą Oświetlenie. Jak 

państwo pamiętacie, bo chyba to na którymś spotkaniu z przedstawicielami Energii Oświetlenia był 

przedstawiony wzór, który co roku, że tak powiem aktualizujemy. Nie sam model wzoru co wskaźniki 

używane w tym wzorze one dotyczą oczywiście i poziomu inflacji, ale również cen energii. Nie jest to 

taka prosta sprawa, ponieważ negocjujemy umowę na okres jednego roku, a wiemy, że z ceną energii 

bywa różnie, tak, i tutaj polityka nie jest to cena rynkowa, bo takiej ceny w Polsce nie ma. Jest to cena 

w tej chwili regulowana. Wiemy na ten moment jaka cena energii będzie do końca tego roku, a tylko 

są jakieś tam powiedzmy przecieki czy w prasie, czy wypowiedzi z Ministerstwa Klimatu, jaka jest 

przewidywana na 2 półrocze tego roku. W tym momencie swoje stanowisko przedstawiła Energa 

Oświetlenie. Daliśmy sobie czas 2 tygodnie na przemyślenie tych wskaźników, ewentualnie dalej 

będziemy się starali negocjować i zamknąć negocjacje. Ja myślę najdłużej do 10 marca i wtedy 

przedstawimy już nie powinno być drożej. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Dziękuję. Ja mam panie Burmistrzu, a pan Darek Butkiewicz, 

proszę bardzo. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Dzień dobry, witam mieszkańców przybyłych na sesje. Witam 

mieszkańców oglądających na żywo sesję. I witam samorząd Ornecki. Tu się nikt nie zgłosił, a mam 

kilka pytań. Myślałem, że te pytania ktoś inny zada. Spadło na mnie, a więc 1 pytanie. Spotkanie 15 

lutego udział w zgromadzeniu wspólników spółki ZGOK i tutaj jest informacja o tym, że jest zgoda na 

zaciągnięcie zobowiązania przez ZGOK na sfinansowanie budowy biogazowni. Moje pytanie brzmi czy 

te zobowiązania zapewne finansowe nie spowodują.. i budowy biogazowni gdzie? W Olsztynie? Nie 

spowodują podniesienie stawek, ewentualnie za, no za odpady? Czy to nie wpłynie na podniesienie 

stawek? To jest 1 pytanie. Nie wiem czy pan Burmistrz może od razu odpowie, bo jak kilka zadam. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Z tego co, także takie pytania zadawaliśmy, na tym spotkaniu oczywiście, 

że mamy zapewnienie oczywiście, że nie będzie podwyżek cen w związku z tym zaciągnięciem 

zobowiązania, bo tutaj mówi się o sfinansowanie tego bardzo ważnego przedsięwzięcia dla 37 gmin z 
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województwa warmińsko-mazurskiego, które są w systemie Zakładu Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi przy wartości 90 milionów złotych zobowiązania. Teraz nie pamiętam, pani Skarbnik 

powie, 40 milionów chyba, kredyt a reszta, a 50 milionów z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska jako sfinansowanie tego przedsięwzięcia, a 40 jako wkład własny spółki bez konieczności 

podwyżek. Taką informację uzyskaliśmy podczas tego spotkania. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Proszę bardzo pan Darek Butkiewicz.  

Radny Dariusz Butkiewicz:To znaczy za każdym razem się będę zgłaszał rozumiem, tak, muszę za 

każdym, tak dobrze. Nie słyszy pan mnie? Ja do pana Przewodniczącego mam pytanie. Czy za każdym 

razem muszę się zgłosić jak zadać mam pytanie? Bo ja mówiłem na wstępie, że mam kilka pytań. 

Myślałem, że ktoś inny zada, ale nikt nie zadał, to ja... 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  No ale jak pan zabiera głos, to kto ma zadać pytanie? Pan się 

zgłosił, to ja czekam. Ja jestem dobrym gospodarzem będę zabierał głos na końcu jeżeli państwo 

będziecie zadawać to ja poczekam na koniec. Proszę bardzo, pan Darek Butkiewicz. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Czekałem na koniec, ja sie nie kłócę, czekałem na koniec, już pan chciał 

zakończyć ten punkt sesji, no to ja zgłosiłem się, ale to tak na marginesie. Tu też chodzi o pytanie, o 

znaczy o spotkaniu z przedstawicielami firmy Veolia na temat rozbudowy sieci ciepłowniczej. 

Oczywiście tutaj pani radna zadała pytanie, ale ja mam jeszcze dodatkowe pytania. Zdziwiło mi 

odpowiedź pana, ale to nie winie pana, tylko zrobiło mi odpowiedź, że z tych nowych form 

ogrzewania firma Veolia wspomina o pompach ciepła. Ja w zeszłym roku uczestniczyłem w spotkaniu 

z tym nowym kierownikiem regionalnym firmy Veolia. Pan był na tym spotkaniu, gdzie ten kierownik, 

nowy kierownik powiedział, że bezpośrednio do tych mieszkańców, którzy byli na tym spotykaniu, że 

odradza wchodzenie w pompę ciepła, ja to pamiętam dokładnie, że odradzał, a teraz to nie wiem 

dlaczego proponują wejść w te pompy ciepła. Nie wiem, nie mnie to rozstrzygać. Ja słyszałem, że to 

jest nieopłacalne, że to jest drogie, ale nie mnie to rozstrzygać. Ale do czego jeszcze zmierzam. Jak 

pan wie dokładnie, że bardzo usilnie robiło kilka spotkań, ul. Polna i okolice bardzo interesowały się 

możliwością przeprowadzenia w ich stronę sieci ciepłowniczej. Czyli pytanie brzmi: czy, czy na tym 

spotkaniu były rozmowy na ten temat? Bo, bo mieszkańcy ciągle tak jakby widzą przeprowadzenie 

przez ulicę od strony tych byłych, znaczy byłych bloków terenów jednostki wojskowej, na na stronę 

ulicy Polnej i ewentualnie tam rozbudowę tej sieci ciepłowniczej. Czy nadal jakaś taka, istnieje, 

istnieje możliwość są szanse czy jakieś kalkulacje przeprowadzone są przez tą Veolię, co ty 

mieszkańcom mamy powiedzieć? To jest takie moje pytanie. Może to pan od razu odpowie? 

Przewodniczący Rady Józef Uzar:  Proszę bardzo, pan Burmistrz Gierlof. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: Spróbuję chociaż troszeczkę ten temat wyjaśnić, co się zmieni 

w przeciągu roku, ponieważ pan słyszał od kierownika, tak jak Pan powiedział tutaj, Veolii w Ornecie, 

inne stanowisko rok temu, a inne teraz tutaj zostało przedstawione. Zmieniły się na pewno 
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uwarunkowania, w tym finansowanie źródeł ciepła odnawialnych, źródeł energii. Został uruchamiony 

dodatkowy program, w którym beneficjent końcowy może uzyskać 50% dofinansowania z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. I to jest istotna i znacząca różnica w podejmowaniu 

decyzji na temat wyboru źródła zaopatrzenia w ciepło, ale to nie tylko to Veolia generalnie, nie tylko 

patrzy na swój interes, jej wynik ekonomiczny, aczkolwiek to jest w spółce decydujące, bo po to 

powstała, ale stara się również patrzeć na potrzeby mieszkańców i też nasze bezpieczeństwo. Skoro 

nie wszyscy mieszkańcy chcą się podłączyć do sieci, bo Veolia zainwestowała dużo w przygotowanie 

dokumentacji dla niektórych ulic. Ale okazało się, że mieszkańcy później, że tak powiem odwrócili się 

od projektu i nadal tkwią przy swoich tradycyjnych źródłach zaopatrzenia w ciepło. No nie będą 

finansować sieci i przyłączy, jeżeli nikt nie będzie z tego ciepła korzystał. Jest to logiczne. Dlatego dla 

takich mieszkańców proponują właśnie skorzystanie z tych innych źródeł zaopatrzenia w ciepło i 

nowych form finansowania. Wydaje mi się, że jest to dosyć dobre i korzystne dla nas stanowisko 

Veolii. Oferują w tym zakresie swoje doradztwo i pomoc. Łącznie skonstruowanie wniosków do 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Jeżeli chodzi o ten rejon, o który pan pytał, ul. Polna tak, 

Sucharskiego, to już kiedyś rozmawialiśmy o tym z Veolią, że tam jest zainteresowanie, przynajmniej 

takie było do nas kierowane, też od mieszkańców tego rejonu. No Veolia w planach ma tam 

podłączenie. Kiedy to będzie, nie wiem, W tej chwili z tego co wiem szykuje się do podłączenia 

nieruchomości po byłej jednostce wojskowej w tym tych planowanych terenów mieszkaniowych. 

Prawdopodobnie, jeszcze nie wiem jak się skończy nowego sklepu Dino i chciałaby w tamtym 

kierunku pójść, na ten rejon jak to się skończy. No tutaj nie mogę niczego zaręczyć ani powiedzieć 

terminu. No myślę, że trzeba doprowadzić też do kolejnego jakiegoś spotkania. Veolia przede 

wszystkim chce usłyszeć jasną deklarację, kto chce, ile mówię gospodarstw domowych chce się 

przyłączyć, bo ten wynik finansowy jest jednak dla nich bardzo ważny, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję. Proszę bardzo Pan Dariusz Butkiewicz. 

Radny Dariusz Butkiewicz: I tu kolejne pytanie. 22 luty spotkanie z przedstawicielami firmy 

posiadającej działki budowlane przy drodze wojewódzkiej 513 na terenie naszej gminy 

zainteresowanych budową stacji paliw i wielkopowierzchniowego centrum handlowego. Chodzi o to, 

że mieszkańcy po prostu, no, plotkują, różne plotki w mieście, będzie, czy nie będzie. No jeżeli tu 

prośba do Burmistrza, żeby jeżeli już są informacje konkretne, nie tajne jakieś, to żeby urwać plotkom 

i powiedzieć konkretnie czy ta stacja paliw będzie, żeby mieszkańcy wiedzieli czy będzie, czy 

ewentualnie rozmowy na temat sklepów wielkopowierzchniowych, z tego co wiem to jak jest, 

przekracza pewne jakieś tam powierzchnie, to musi być zgoda, zdaje się właśnie gminy, ale tego też 

nie wiemy, jaka to ma być powierzchnia. Czyli krótko mówiąc, czy może pan szerzej powiedzieć czy ta 

stacja w końcu będzie, czy nadal nie wiadomo czy będzie? I jeszcze 1 pytanie. Tam obok jest też jakby 

teren rozparcelowany, czy to też prawda, że tam będą garaże? Bo też ludzie tu spekulują na różne 
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sposoby co tam będzie. Bo ja słyszałem, że garaże, i tak ludzie mówią. Też czy by pan mógł konkretnie 

powiedzieć czy tam mają być garaże? Wie pan o jaki teren chodzi, tam na Elbląskiej, gdzie jest ten 

teren, no przez koparki wyrównany. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Proszę panie Burmistrzu. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: W tej chwili jeżeli chodzi o ten rozkopany teren, który jest na wylocie, nie 

mogę nazwiskami mówić, bo chyba by wszyscy wiedzieli najlepiej, w którym miejscu jesteśmy przed 

kapliczką Jerozolimską, po lewej stronie Lustyka. Nie wiem czy ktoś z państwa jeździł kiedyś tam na 

sankach, to wie o czym mówię. Przy ogródkach działkowych PWiK-u z drugiej strony, to jest teren 

prywatny. I to jest prywatna inicjatywa i to mieszkaniec robi na swój koszt. Natomiast jeżeli chodzi o 

ten teren, o którym właśnie wspomniałem w sprawozdaniu, to teren jest w tej chwili procedowany, 

jesteśmy blisko już, jesteśmy umówieni także z panem projektantem na spotkanie. Jest już 

procedowana od dłuższego czasu zmiana planu przestrzennego zagospodarowania na ten teren. 

Firma rozważa budowę oczywiście dwóch rodzajów, byliśmy z panią Skarbnik na tym spotkaniu. 

Proszę mnie pani Skarbnik poprawiać, w razie czego, dwóch rodzajów stacji paliw. Jednej 

kontenerowej małej, albo samoobsługowej, albo obsługowej, lub większej. Trwają rozmowy, no tutaj 

także ja nie wiem, nie mogę wiedzieć o szczegółach rozmów, ale widzieliśmy taki plan, projekt tego 

zagospodarowania terenu. Problemem na tę chwilę nie jest powierzchnia, bo to jest 2100 m2, jeżeli 

dobrze pamiętam, tego wielkopowierzchniowego sklepu. Oraz na wzór Lidzbarka Warmińskiego, po 

lewej stronie, już o tym mówiłem, tak tych sklepów, które są w tym centrum handlowym, po lewej 

stronie przed hotelem Górecki, jadąc na Termy Warmińskie. Dużym problemem, ale myślę że już 

sobie z tym też poradzimy, jest zasugerowanie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, wyjazdu i wjazdu, 1-

ego od drogi gminnej. Jest propozycja właśnie tych inwestorów, żeby rozmawiać z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich jeszcze na temat budowy jednego wjazdu i wyjazdu z drugiej strony. Projekt bardzo 

ciekawy. Myślę, że tak jak oni powiedzieli, o tym mogę powiedzieć, w ciągu 2 lat powstanie. Nie są to 

ludzie, którzy przyjechali tylko mamić przed wyborami nas i mówić o tym, że tak, my to chcemy 

zrobić. Oni ten teren już nabyli, oni już pokazali wstępny projekt, widziała go pani Skarbnik i ja 

osobiście. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, a mógłby pan nas 

poinformować, bo mam pan to mówił, też zapisał o drodze w Bażynach. Jaki jest stan realizacji tej 

inwestycji? 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Ok. Szanowni państwo, w poniedziałek mamy też radę budowy w tej 

sprawie. Będziemy w szczegółach rozmawiać z wykonawcą na ten temat. Jest trochę problemów, tak 

jak tutaj napisałem, także dalej, że byliśmy na drodze, na wizji w terenie. Firma w tej chwili wróciła na 

budowę, na plac budowy, po okresie zimowym. I z problemami największymi, są po prostu wody, 

które są tworzą taką zlewnie na, na drodze. To są oczywiście pewne decyzje z lat 60-70-tych. Gdzie 
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nikt się nie przejmował tym gdzie ta woda ma odpływać. Ta woda po prostu bezpośrednio sobie 

płynie jak jak chce. Wykonawca ma z tym bardzo duży problem. Myślę, że sołtys radny Rysiek może 

powiedzieć jeszcze więcej, na ten temat, bo tam jest praktycznie codziennie, przez kilka godzin na 

placu budowy. Taki społeczny inspektor. I myślę, że dobrze tego pilnuje. I asfalt w tej chwili jest 

pierwsza warstwa asfaltu, jest od kapliczki mniej więcej, do mostku, tak, do, do szkoły. Deklaracja 

oczywiście, którą usłyszeliśmy, jest taka, że ten termin nie zostanie zachwiany mimo tych problemów 

z wodą. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję. Proszę Pan Dariusz Butkiewicz. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Ja mam pytanie do Ferenca, skoro tam jest na miejscu. A z czego się wziął 

ten przestój taki letni, długotrwały. Z tego co mi przekazano, że taki był przestój spory. W lato w 

takim okresie, gdzie można...  

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Ferenc: Wypowiedź nie do mikrofonu, niezrozumiała. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Tak jest, pytania kieruje się do Burmistrza a nie do radnego. Radny 

nie odpowiada.  

Radny Dariusz Butkiewicz: No to może pan Burmistrz odpowie, jak wie.  

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Panie Burmistrzu słyszał pan pytanie? Bardzo proszę. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: O jakim pan okresie mówi, że był przestój według...Proszę? Przyznam 

szczerze, że ja tego nie zauważyłem. Tak jak powiedziałem, firma nawet gdyby weszła w marcu i 

rozpoczęła swoje prace, a jest związana z nami z kontraktem w terminie to ona ma obowiązek 

wykonać to w terminie i my nie możemy tego narzucić. Oni mają, oni mają swoje obowiązki, podpisali 

kontrakt i z tego się muszą wywiązać. Jeżeli tego nie zrobią, to oczywiście konkretne paragrafy 

umowy także nas zobowiązują do tego, żeby egzekwować kary. Jeżeli chodzi o problemy, które są na 

bieżąco, one były też spowodowane, to jest moje zdanie oczywiście, nie chcę tu być wyrocznią, 

problemami z rozwiązaniami dotyczącymi chociażby tej wody, tak? Mostek, przepust, przy 

zakończeniu tego etapu 1, gdzie też projektowo, musiał być zmieniony i wszelkie uzgodnienia musiały 

być. Oni nie mogli rozpocząć pracy, mówię nie tłumaczę się za firmę, ale nie mogli rozpocząć, prac, 

jeżeli nie mieli już konkretnych decyzji związanych ze zmianą projektu, chociażby. No ale co to, to nie 

mnie to też oceniać, to oni jako wykonawcy mają obowiązki. Ale chcę też usprawiedliwić, że 

rzeczywiście biorąc pod uwagę to wykonawstwo, doświadczenie nasze w tej dziedzinie, powiem 

państwu, szczerze, że to jak dziś byliśmy na Kwiatowej, Ogrodowej byliśmy rozwiązując na bieżąco 

problem związany z wodą, przy wylocie od Osiedla Dąbrowskiego, przy Komisariacie Policji, gdzie 

wjazd na garaże był zalany praktycznie zalany wodą i ludzie się tam boja wjeżdżać, bo nie wiedzą, czy 

wjadą w 30 cm wody tylko, czy wjadą od razu w lej, związane z tym, że się droga zapadła. To są 

problemy, które są związane właśnie przede wszystkim z opadami intensywnymi. Chcę Państwu 
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powiedzieć, że od listopada non stop padało. I to są tego typu problemy, aczkolwiek latem oczywiście 

to były te problemy, o których powiedziałem wcześniej, związane także z projektem. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję, pan Burmistrz Gierlof, bardzo proszę. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: Jeszcze tylko w kilku zdaniach uzupełniłbym wypowiedź pana 

Burmistrza. Tam nie było przerwy w wykonywaniu może nastąpiła taka zwłoka pozorna w 

rozpoczęciu prac budowlanych związany stricte z budową nowej drogi, ale to było związane tak jak 

pan Burmistrz powiedział z organizacją placu budowy to też i z budową obwodnicy. Pamiętajmy 

jedno, że wykonawca w kontrakcie miał, że tak powiem zapewnienie stałego dostępu do 

nieruchomości niezależnie od tego, że wykonuje pracę, do każdej nieruchomości musiał być 

zabezpieczony dostęp a był to okres, też i żniw. Tutaj bardzo ważne było wykonanie takiej drogi 

obwodowej, jest to, była to droga gminna wewnętrzna i tam wykonawca wykonał jej utwardzenie by 

mogły się poruszać po tej drodze pojazdy rolnicze, w tym ciężkie i mogło to tak wyglądać, że, że to 

była jakaś zwłoka, ale tutaj podkreślę to co mówił pan Burmistrz, że deklaracja wykonawcy jest jasna, 

kontrakt wykona w terminie, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję, proszę pan Butkiewicz. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Jeszcze mam 1 takie pytanie, ale proszę to nie odebrać, jako złośliwie, 

tylko z tych odpowiedzi, słuchając tych odpowiedzi nasuwa mi się taka sugestia i zapytanie zarazem, 

bo słyszymy ciągle tam, była sprawa tej wody w Parku Miejskim, teraz pan mówił sprawa wody jakieś 

tam w Bażynach podczas tej drogi, budowy drogi, teraz Kwiatowa. Ogrodowa i takie pytanie nasuwa 

się czy wcześniej nie wykonuje się, ja jestem laikiem, nie wiem, jakiś projektów, jakiś badań terenu? 

Żeby później właśnie nie było takich niespodzianek w trakcie inwestycji? Czy ktoś nie tego, nie jest 

odpowiedzialny za to, żeby to sprawdzić nie wiem, w jakiś odwierty zrobić, czy coś w tym rodzaju, 

żeby sprawdzić czy ten teren jest wodnisty czy nie? Czy ktoś może na to pytanie odpowiedzieć? Jak 

nie, no to trudno. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Głos zabiera teraz inspektor społeczny, pan Ryszard Ferenc. 

Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Ferenc: Szanowni państwo, dla nas jako mieszkańców, na pewno 

zależy na tym, żeby ta droga była zrobiona jak najszybciej i żeby nam służyła wiele lat. I nie ukrywam, 

że inaczej się robi projekt a inaczej wygląda sytuacja kiedy zaczyna się inwestycję. W terenie dużo 

rzeczy naprawdę ja podziwiam tą firmę za cierpliwość. Dużo rzeczy spotykamy po prostu. Jakieś to 

pewnie kiedyś były zaniedbania, niedokładnie wyrysowany wodociąg, niedokładnie wyrysowana 

kanalizacja, inne rzeczy. Spotykamy różne niespodzianki. Kiedyś wykonywane były wiadomo, nikomu 

nie przeszkadzało. Kiedyś furmankami jeździliśmy, dzisiaj ciężki sprzęt, rolnicy bardzo mocno pilnują 

tematu, żeby mogli jeździć tą drogą. Pierwszy temat, który wyszedł jak tylko zaczęliśmy inwestycje, to 

tak jak pan Burmistrz tu powiedział temat przepustu. Przepust miał być 4.5 m szerokość. Co się 

okazało rolnicy w bardzo mocno naciskali, bo przecież dzisiaj ten sprzęt jest dużo cięższy, musieliśmy 



Strona 20 z 25 
BRM.0002.2.2024 Protokół nr 2/2024 LXVIII sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 28 lutego 2024 r. 

 
poprawkę zrobić i dołożyć i dołożyliśmy metr tego przepustu, czyli mamy dzisiaj ponad 5 m. I to jest 

bardzo ważna rzecz, która by blokowała w ogóle przejazdy tego ciężkiego sprzętu, który dzisiaj jest. 

Drugą rzeczą bardzo ważną było na początku, żeby zorganizować jakoś ruch ciężki bo rolnictwo to nie 

jest jakaś tam zabawa, że się raz w roku wyjeżdża, tylko rolnicy tym sprzętem muszą ciągle dojechać 

do pól. I bardzo chciałbym podziękować wykonawcy i Burmistrzowi, tu wszystkim, którzy zrozumieli 

ten temat, żeśmy najpierw musieli przygotować objazdy, inne rzeczy, dogadać się i firma musiała się 

wycofać z tego co zaczynała robić. Poszła robić inwestycje, wykonywać na terenie wysokości szkoły 

naszej, a przy naszej szkole wiedzieliśmy z czym się spotykamy, duże wody, bo mamy niestety może i 

dobrze, że tereny piękne, położone skosy do, do tej drogi i na dzień dzisiejszy wiemy jak wygląda ta 

jesień i ta wiosna. Ja już przeklinałem dzisiaj na tej budowie, że mówię chyba ktoś nas przeklął z tą 

inwestycją, żeby tak padało tyle miesięcy i tak przeszkadzało przy tej inwestycji, to dawno czegoś 

takiego nie widzieliśmy. I się pokazało gdzie dreny były melioracyjne wypuszczone. Jak to wyglądało, 

bo kiedyś tak jak pan Burmistrz stwierdził, wszystkie wody z pól były odprowadzane po prostu sobie 

tak i na drogę i za drogę i tak dalej. Dzisiaj jak zaczynamy wykopy, wymieniamy grunt, wychodzi 

wszystko. Dlatego myślę i trzymamy kciuki jako Bażyny, że ta inwestycja będzie wykonana w terminie 

i będzie zrobiona dobrze. Także z tego miejsca jeszcze raz dziękuję wykonawcy i panu Burmistrzowi, 

że reagujemy na, w każdym momencie, po prostu bo to trzeba dokładać też pieniądze, państwo 

musicie wiedzieć, że jeżeli dokładamy jakiś przepust, którego nie było, czy tam inną rzecz, musimy 

wzmocnić skarpę, to przecież są dodatkowe pieniądze. Także, Szanowni państwo, cieszę się, że kolega 

tak interesuje się zresztą naszą inwestycją, bo to jest nasza wspólna inwestycja. Gratuluję i tak 

powinniśmy się wszyscy interesować wszystkimi inwestycjami, dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Gierlof, proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: Też króciutko w uzupełnieniu, pytanie dotyczyło czy ktoś 

wykonując dokumentację techniczną, wykonuje, bada tam, poziomy wody i tak dalej. Są odwierty, 

geologia jest robiona przy każdym projekcie technicznym, który tego wymaga. Przy inwestycji 

drogowej jak najbardziej. Niemniej jednak zagęszczenie wykonywania odwiertów no, że tak powiem 

nie jest w linii ciągłej, co chwilę, tylko jest w określonych odstępach 50- 100 m. To wynika z 

ukształtowania terenu. Trzeba tutaj powiedzieć, że my tutaj mieszkamy na terenach morenowych. 

Tereny morenowe mają to do siebie, że nigdy nie wiadomo gdzie ta woda się pojawi. Możemy wejść 

na górkę i być spokojni. A zaczniemy tam kopać i za chwilę wypłynie woda, albo pojawi się kurzawa. 

No takie są to tereny, jest wynik działania lodowca kiedyś tam i takie tereny nam pozostawił. Także 

niespodzianki na budowie się zdarzają. Ten rok, czy ta zima była o tyle też niekorzystna dla realizacji 

robót, bo była no bardzo dużo opadów nastąpiło, czy to śniegu, czy to deszczu, no i ten poziom wody 

naturalny, gruntowy był bardzo wysoki i sobie trzeba było poradzić. Jak ktoś jeździ troszeczkę 

samochodem to na pewno to na pewno rozglądając się na boki, widział pozalewane pola. Do tej pory 
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stoją jeziora. Całe Żuławy pływały, a przecież Żuławy to wizytówka inżynierii holenderskiej, gdzie te 

problemy odwodnieniowe były analizowane i wykonane można powiedzieć wzorcowo. A jednak w 

tym roku, coś tam, że tak powiem nie zadziałało. Ale to natura nas obdarzyła taką ilością opadów, że 

no niestety wystąpiły te zakłócenia. Miejmy nadzieję, że, że mówię, tutaj już się ten okres silnych 

opadów skończył i wreszcie będzie można trochę odetchnąć, pracę pójdą do przodu. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo, pan Burmistrz wycofał się. Dziękuję bardzo. Nie 

widzę więcej zgłoszeń. Zamykamy punkt 13. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 14 porządku obrad. A zanim zaczniemy go 

realizować, to zarządzam 10 minut przerwy. 

Przerwa w obradach - 10 minut. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Bardzo aktywne rozmowy, ale musimy wznowić, musimy wznowić 

obrady. Wznawiamy obrady. Jesteśmy przy punkcie 14. Interpelacje i zapytania składane zgodnie z 

artykułem 24 ustęp 3 do 6 ustawy o samorządzie gminnym. Bardzo proszę, czy ktoś z państwa chce 

złożyć interpelację, albo zadać pytanie? Pan Dariusz Butkiewicz, bardzo proszę. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Chciałem zadać pytanie krótkie. Czy aneksowanie umów ryczałtowych 

zawartych z wykonawcą inwestycji zwiększającej koszty inwestycji jest korzystne dla gminy Orneta. 

Bardzo bym prosił pana Przewodniczącego o podpisanie tego dzisiaj, żeby jutro trafiło na, tam biurko 

Burmistrza, dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Nie ma takiej opcji panie Darku. Pan złoży, będzie zapisane, a ja nie 

wiem kiedy będę w biurze rady. Pan wybaczy, ale ja mam też pracę. No, ale to ale musi być pismo 

przewodnie, do tego napisane, pan myśli, że tak o, ja napisałem już leci. Proszę bardzo, czy ktoś z 

państwa jeszcze? Nie ma. W takim razie zamykamy, zamykamy punkt 14. 

 

15. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: I przechodzimy do punktu 15. Pytania i wnioski sołtysów, 

mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. Czy ktoś z państwa sołtysów, chciałby zabrać głos? Czy 

ktoś z mieszkańców ma jakieś pytania albo wniosek? Nie widzę. Jest pan Butkiewicz, bardzo proszę. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Kolejny raz witam. Ja chciałbym tu skorzystać z okazji, że na sali widzę 

panią dyrektor Domu Kultury. Ja już zadawane pytanie Burmistrzowi, ale nie uzyskałem odpowiedzi. 

Może pani mi odpowie na w sumie nawet 2 pytania. Ja zadałem poprzednie pytanie na temat 

oświetlenia dla tego parku, które jest zauważane przez mieszkańców, że jest dosyć silne, to 

oświetlenie, a nikt nie korzysta. I moje pytanie brzmi: czy, czy, nie ma takich technicznych możliwości 
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odłączenia części tych lamp w celu oszczędności energii elektrycznej? Czy po prostu, dlaczego one się 

świecą? Przecież był, był program taki, był zalecenia, że oszczędzanie energii elektrycznej. Te lampy 

tam, można powiedzieć, krótko mówiąc palą się niepotrzebnie, świecą niepotrzebnie. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję, pani dyrektor jest od kultury, a na pytanie odpowie pan 

Burmistrz Gierlof. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: Jeżeli chodzi o oświetlenie tego parku nowego, przy Centrum 

Kultury, na pewno to jest na osobnym obwodzie. Istnieje możliwość wyłączenia, tylko czy czy nam 

chodzi o wyłączenie i zaciemnienie terenu? Cały czas walczyliśmy o to, ja nie wiem może młodsi nie 

pamiętają, ale starsi kiedyś nazywano to, Małpi Gaj, bo tam się działo nie wiadomo co. Nie było to 

miejsce bezpieczne a generalnie w tej chwili po doświetleniu i zagospodarowaniu jest to fajne 

miejsce. Jeżeli będzie taka wola, nie wiem mieszkańców, trzeba było się w jakiś sposób zapytać, 

pewnie możemy zaciemnić. Ja nie, nie pamiętam dokładnie ile jest tam lamp. Podejrzewam, że chyba 

kilkanaście. Nie, nie odpowiem w tej chwili, czy można na przykład, czy jest takie sterowanie, że co 2, 

żeby zmniejszyć ilość punktów. To ewentualnie mogę się zorientować u operatora i odpowiedzieć na 

kolejnej sesji. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Pan Dariusz Butkiewicz. No już niestety panu 

Butkiewiczowi udzieliłem głosu. Bardzo proszę. Chwileczkę, chwileczkę. Czy pan Dariusz Butkiewicz 

rezygnuje z głosu? Nie, to proszę bardzo. 

Radny Dariusz Butkiewicz: Chciałem się chwilę odnieść do pana Wiceburmistrza. Chodzi o to, że, że 

Czy istnieje techniczna możliwość odłączenia części lamp, bo ja rozumiem, że takie blisko budynku 

powinny być włączone, ze względu na to, że są jakieś tam zajęcia prowadzone i tam ciemno nie może 

być, ale te które są w głębi to na przykład moim zdaniem, palą się, nie tylko moim zdaniem, ale też 

niektórych mieszkańców, niepotrzebnie. A poza tym ten park jest można powiedzieć już teraz 

ogrodzony i nie wiem czy na wieczór nawet nie zamykany. Na pewno tam nie widać jakiegoś ruchu za 

bardzo. Ludzie tam nie chodzą. Oczywiście zawsze na temat, każdy ma swoje zdanie, ale ja nie mówię 

o całkowitym wyłączeniu, tylko ewentualnie wyłączeniu tych części lamp w głębi, w głębi tego parku. 

I mam jeszcze 1 pytanie do pani dyrektor teraz może odpowiem, bo mi tak zastanawiało, czy w 

ramach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy pracownicy podpisywali listę obecności w pracy? 

Proszę? Czy działali charytatywnie pracowali, czy, tak? Nie były podpisywane listy. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Proszę, pani Marzena Ołtuszewska. 

Radna Marzena Ołtuszewska: Ja tylko chciałam powiedzieć, bo jako Stowarzyszenia korzystamy tam 

z zajęć, z sali. I ja uważam, że bardzo dobrze, że jest widno, ponieważ są seniorzy, którzy korzystają z 

tych zajęć. Schodzimy z tej sali, tam też jest dosyć ciemno. Czasami spotykamy młodzież, która tam 

siedzi gdzieś tam w tych zakamarkach. No to uważam, że jest bezpiecznie i wydaje mi się, że no 

powinno być to oświetlone. 
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Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń. Mieszkaniec, bardzo proszę. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……..: Dzień dobry państwu. Moje nazwisko......... Mieszkam na Alei 

Wojska i pan Burmistrz wcześniej mówił, że Veolia nie jest skłonna kłaść rur ciepłowniczych po tej 

ulicy, tak? Dobrze usłyszałem? Bo ja się spóźniłem dzisiaj? Nie? Ale to, bo nie usłyszałem od początku 

tego, dlatego zadałem to pytanie. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dobrze , to pan Burmistrz Gierlof odpowie czy pan Popiel? Pan 

Gierlof, proszę bardzo. 

Zastępca Burmistrza Andrzej Gierlof: A ja nie wiem, bo w tej sprawie Veolii się wypowiadał i pan 

Burmistrz czy ja, to ja mówiłem, że Veolia nie będzie kładła sieci w Aleja Wojska, dopóki nie będzie 

deklaracji przyłączeniowych mieszkańców. Uczestniczyliśmy w spotkaniach niektórych wspólnot i 

niestety mieszkańcy nie zgodzili się na podniesienie kosztów przyłączenia. Stąd mówię, oni nie będą 

na własny kładli całej sieci i czekać czy może ktoś w przyszłości się podłączy. Przynajmniej takie 

stanowisko na ten moment zajmują, bo jest, dla nich nie ma rachunku ekonomicznego. Dlatego też 

proponują wspólnotom tą inną formę indywidualnego ogrzewania, z wykorzystaniem OZE, czyli pomp 

ciepła w połączeniu z fotowoltaiką. Dziękuję. 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Jeżeli można jeszcze tylko powiedzieć, że oczywiście Veolia, ja widziałem 

jak wchodził Pan Jan, wtedy kiedy właśnie o tym mówiłem, że Veolia, też rozumiem mieszkańców, 

którzy obarczeni kosztem, które przedstawiła Veolia, tutaj, na tej sali, nie są w stanie też sfinansować 

tego przedsięwzięcia i oni to doskonale rozumieją. Dlatego tak jak powiedział Andrzej, kolega, 

przepraszam, Zastępca, odnawialne źródła energii są w zasięgu. I oni są też gotowi rozmawiać z 

każdym mieszkańcem Alei Wojska Polskiego do tego rozwiązania są bardzo przychylni. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……..: Czy będzie spotkanie z Veolią wspólnot? 

Burmistrz Ireneusz Popiel: Myślę, że nie wcześniej jak po wyborach, bo nie chciałbym, żeby to było 

potraktowane jako kampania wyborcza Burmistrza Popiela i chciałbym grać tutaj Fair.  

Mieszkaniec Gminy Orneta ……..: Acha. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: No dobrze dziękuję bardzo. Nie widzę więcej zgłoszeń. Zamykamy 

punkt 15. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 16. Odpowiedzi na interpelacje, 

zapytania, wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Bardzo proszę, 

proszę o odczytanie. 
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Radny Marcin Jotko odczytał odpowiedź na zapytania Piotra Junki z dnia 31 stycznia 2024 r. 

dotyczące Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Odczytana odpowiedź stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu sesji.  

 

Radny Marcin Jotko odczytał odpowiedź na zapytania Dariusza Butkiewicza z dnia 31 stycznia 2024 

r. w sprawie inwestycji Przebudowa drogi gminnej klasy L numer 11507N Bażyny - droga powiatowa 

nr 1399N Lejławki Wielkie - Etap 1. Odczytana odpowiedź stanowi załącznik nr 31 do protokołu sesji.  

 

Radny Marcin Jotko odczytał odpowiedź na zapytanie Dariusza Butkiewicza z dnia 31 stycznia 2024 

r. dotyczące prowadzonego postępowania karnego w sprawie przekroczenia uprawnień oraz 

niedopełnienia obowiązków służbowych przez funkcjonariuszy publicznych Urzędu Miejskiego w 

Ornecie. Odczytana odpowiedź stanowi załącznik nr 32 do protokołu sesji.  

 

Radny Marcin Jotko odczytał odpowiedź na wniosek Dariusza Butkiewicza z dnia 31 stycznia 2024 r. 

w sprawie wyznaczenia terminu do zapoznania się z umowami cywilno-prawnymi za okres 1 styczeń 

2018 r. - 31 grudzień 2023 r. zawartymi przez Burmistrza Ornety oraz rachunkami wykonanych usług. 

Odczytana odpowiedź stanowi załącznik nr 33 do protokołu sesji.  

 

Radny Marcin Jotko odczytał odpowiedź na zapytanie Dariusza Butkiewicza z dnia 07 lutego 2024 r. 

w sprawie zawieranych umów cywilnoprawnych z pracownikami Urzędu przez Urząd Miejski czy 

Gminę Orneta w okresie 1 styczeń 2013 r. - 31.12.2017 r. Odczytana odpowiedź stanowi załącznik nr 

34 do protokołu sesji.  

 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo. Więcej nie mamy odpowiedzi. Zamykamy punkt 

16. 

17. Informacje i komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 17 porządku obrad. Informacje i 

komunikaty. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Pan Piotr Junko, bardzo proszę. 

Radny Piotr Junko: Dziękuję bardzo. Chciałbym złożyć podziękowania firmie PGN Orneta Wytłumaczę 

kótko o co chodzi. Zgłosiła się do mnie pani właścicielka lokalu w kamienicy przy ulicy Kościelnej, 

gdzie jak wiemy był pożar z prośbą o pomoc w zorganizowaniu wywozu gruzu. Ma tam niedługo 

ponoć dojść już do remontu i przy uprzejmości Przedsiębiorstwa Gospodarki Nieczystościami w 

Ornecie z panem............. oraz panią prezes Pauliną Kołcio na czele, udało się zorganizować taką 
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pomoc bezpłatnie Wszystko zostało sprawnie zorganizowane. W imieniu pani zainteresowanej oraz 

swoim bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Dziękuję bardzo, pani Danuta Kamińska. Bardzo proszę. 

Radna Danuta Kamińska: Witam wszystkich serdecznie. Panie Przewodniczący, wszyscy zebrani, 

mieszkańcy, którzy nas tutaj słuchają. Ja mam też bardzo miłą informację dla państwa a mianowicie 

jestem Prezeską Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Anglistów, które co roku funduje stypendia na 1 

rok studiów i zawsze się tak składa, że ktoś z Ornety, jedna bądź dwie osoby otrzymuje, tak jest od 4 

lat. No i dzisiaj jest mi niezmiernie miło przedstawić moją stypendystkę mojego Stowarzyszenia 

może, Dominikę ...... Dominika...... .. otrzymał stypendium w kwocie 7000 zł. Jest to bardzo mądra 

osoba, otrzymała je za oczywiście bardzo dobre wyniki w nauce. Studiuje na Akademii Marynarki 

Wojennej w Gdyni i prosiłam, żeby dzisiaj przyjechała, ale no jest to niestety niemożliwe. W związku z 

tym poprosiłam mamę Adrianę. A dlaczego to w ogóle robię publicznie? Bo przed nami mam tutaj 

Karola Ejkszto radnego Rady Miejskiej 2014- 2018, czyli jeszcze niedawno tutaj siedział. No i tak 

myślę, że, że, że jest to taki ukłon w jego stronę. W związku z tym chciałabym pogratulować 

otrzymania tego stypendium dla Dominiki i przekazać to na ręce mamy. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Gratulujemy Dominice i dziękujemy pani Danucie Kamińskiej. Czy 

ktoś z państwa jeszcze chciałby jakiś komunikat, informacje? Nie widzę zgłoszeń. Zamykamy punkt 

17. 

 

18. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Józef Uzar: Przechodzimy do punktu 18. Zamknięcie obrad. Bardzo serdecznie 

dziękuję wszystkim państwu za udział w sesji, za aktywność. Zamykam 70 sesję Rady Miejskiej. Chcę 

tylko jeszcze państwu powiedzieć, za tydzień w środę, będzie uroczysta sesja Rady Miejskiej. Dziękuję 

bardzo. 
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